

Hotel Information – PMOCs Workshop | November 23–24, 2017

Hotel	Address	Tel. / Fax +49 ...	Price per room incl. breakfast and VAT	Rooms available until	Where is the hotel?
Seaside Park Hotel**** <i>www.parkhotelleipzig.de</i>	Richard-Wagner-Str. 7 04103 Leipzig	(0) 341 / 98 52 0 (0) 341 / 98 52 750	<u>Single:</u> EUR 86.00	26 October 2017	City centre, across from the Leipzig Central Station. Im Stadtzentrum, gegenüber Hbf. Ca. 15 min. mit ÖPNV zum KUBUS
City Partner Suite Hotel**** <i>www.suitehotel-leipzig.de</i>	Permoserstr. 50 04328 Leipzig	(0)341 / 25 89 0 (0)341 / 25 89 444	<u>Single:</u> EUR 66.00	2 November 2017	Nearby KUBUS: 7–10 min to walk to the Leipziger KUBUS or one stop by bus. Nahe am KUBUS gelegen: 7-10 min Fußweg zum Leipziger KUBUS oder 1 Bushaltestelle
Guest apartments of the UFZ <i>www.ufz.de/index.php?de=38175</i>	Permoserstr. 15 04318 Leipzig	(0)341 / 235 2264 (0)341 / 235 2782	<u>Single:</u> EUR 40.00	17 Nov 2017	At the conference venue, 2 min. walk to Leipziger KUBUS. Direkt am Leipziger KUBUS, 2 min Fußweg.
<i>Without breakfast! (in canteen on your own expense)</i>					

Hotel Description / Hotel- und Wegbeschreibung

Seaside Park Hotel****

You will find the hotel in the opposite of the Leipzig Central Station. From hotel to Leipziger KUBUS: From Leipzig Central Station please take tram no. 3 direction "Sommerfeld" to stop "Permoserstraße/Torgauer Straße" (ca. 13 min). For further information, see above.

Das Seaside Park Hotel befindet sich direkt gegenüber vom Leipziger Hauptbahnhof. Zum Leipziger KUBUS: Ab Hauptbahnhof mit Straßenbahnlinie 3 (Richtung Sommerfeld oder Richtung Taucha) bis Haltestelle Torgauer/ Permoserstraße, die Straße überqueren und in die Permoserstraße in östlicher Richtung gehen. Nach ca. 300 Metern links ist die Pforte des UFZ. Fahrtzeit ca. 15 Minuten.

City Partner Suite Hotel Leipzig****

The City Partner Suite Hotel Leipzig is nearby the Leipziger KUBUS. From Leipzig Central Station please take tram no. 3 direction "Taucha" or direction "Sommerfeld" to stop "Permoserstraße/Torgauer Straße" (about 13 min). Please change to bus no. 90 direction "Paunsdorf Center" to stop "Elisabeth-Schumacher-Straße" (2 stops). From the hotel to Leipziger KUBUS: You can go by foot (approx. 10 min) or use bus no. 90 direction "Möckern" to the next stop "Leonhard-Frank-Straße" (1 stop).

Das City Partner Suite Hotel ist in der Nähe des Leipziger KUBUS gelegen. Vom Hauptbahnhof zum Hotel: Ab Hauptbahnhof mit Straßenbahnlinie 3 (Richtung Sommerfeld oder Richtung Taucha) bis Haltestelle Torgauer/ Permoserstraße nehmen. Dort umsteigen in Bus Nr. 90 Richtung „Paunsdorf Center“ bis zur Haltestelle Elisabeth-Schumacher-Straße" (2 Haltestellen). Vom Hotel zum Leipziger KUBUS: ca. 8-10 min Fußweg entlang der Permoserstraße, der KUBUS ist dann auf der rechten Seite.

Guest-apartments of the UFZ / Gäste-Apartments des UFZ

Each apartment has a kitchen which is equipped with dishes. But you can also have breakfast in the nearby cafeteria of the UFZ (8:00-10:00 a.m.).

From Leipzig Central Station, please take tram no. 3 direction "Taucha" or direction "Sommerfeld" to stop "Permoserstraße/Torgauer Straße" (about 13 min). From there, please walk along Permoserstraße (about 300 m). The Leipziger KUBUS and the porter's lodge of the UFZ is on your left hand side. You will get your key for your room at the porter's lodge (24 h / 7 days open).

Jedes Apartment ist mit einer Küche und Geschirr ausgestattet. Frühstück können Sie in der nebenan gelegenen Kantine des UFZ (Mo-Fr 8-10 Uhr). Vom Hauptbahnhof zum UFZ: Ab Hauptbahnhof mit Straßenbahnlinie 3 (Richtung Sommerfeld oder Richtung Taucha) bis Haltestelle Torgauer/ Permoserstraße, die Straße überqueren und in die Permoserstraße in östlicher Richtung gehen. Nach ca. 300 Metern links ist die Pforte des UFZ. Fahrtzeit ca. 13 Minuten. Ihren Zimmerschlüssel erhalten Sie auf Ihren Namen beim Pförtner (24 h an 7 Tagen die Woche besetzt).